

## Online Application

**Opens: Wednesday, 3 June 2026 (09:00)**

**Closes: Thursday, 4 June 2026 (23:59)**

The College accepts **online applications** only. The link will be available on the day. Before your application, please prepare digital files (in jpg/png/gif/pdf format) of the following documents, including:

1. **Applicant's Hong Kong Identity Card / Passport and proof of permission to remain (if you do not hold a Hong Kong Identity Card)**
2. **Applicant's recent passport photo**
3. **Copies of all school report cards in 2023-2024, 2024-2025 and 2025-2026 (if any) (Submit ALL pages, front and back, in one pdf file)**
4. **Applicant's recognised English Language assessment result (refer to the "English Language Requirement" stated on the school website)**

### **Optional**

5. Applicant's records of extra-curricular activities, voluntary service and awards obtained in the past three years (Scan into one pdf file)
6. Letter of Recommendation by School Principal

**Application Fee: HK\$75 (Non-refundable).** It is payable via PayPal or Credit Cards (VISA / MASTERCARD) upon submitting the online application. Other payment methods will not be accepted.

*\*\* Parents should **double check** the correctness of **all input information** before submission of the online application form so as not to hinder the progress of the application.*

All applications that are not completed within the specified deadline will not be acknowledged, and the paid application fees will not be refunded. Parents are advised to allocate sufficient time to complete the necessary application procedures.

### **Admission Test Arrangements Email:**

Due to an overwhelming number of applications, candidates will be shortlisted to attend the admission test **based on the submission of their English Language assessment, as well as their academic and non-academic performance.** Details and schedule of the test will be further announced to those who are invited.

All applicants, regardless of whether they are invited to attend the test, will receive an application confirmation email **after 3:00 p.m. on June 17, 2026.**

We kindly remind applicants that the application fee will **NOT BE REFUNDED** for those who **do not** meet the College's requirements or are not shortlisted for the admission test.

**Date of Admission Test: Wednesday, 24 June 2026**

Applicants will be notified the result of **admission test** by e-mail on 29 June 2026 and may be invited to attend an individual interview on 30 June 2026 or 2 July 2026, **if the result of the admission test is satisfactory.**

After an individual interview, applicants will be notified the result of application by e-mail on 20 July 2026 the latest.

Applicants who are applying for senior form admissions are encouraged to visit the school website in advance to familiarize themselves with our senior curriculum framework. Due to limited quota of subjects offered, the school does not guarantee that the applicant can be offered the favourite electives.

## 網上申請

**開放：** 2026年6月3日（星期三） 09:00

**截止：** 2026年6月4日（星期四） 23:59

書院只接受網上申請，相關連結將於當天提供。申請前，請預備下列電子檔案 (jpg/png/gif/pdf 格式)：

1. 申請人的香港身份證 / 護照 及 逗留條件證明 (如未持有香港身份證)
2. 申請人的學生近照
3. 申請人的 2023-2024、2024-2025、2025-2026 (如有) 學年所有成績表 [ 請將所有頁面掃描為一個 pdf 檔案 (包括正面和背面) ]
4. 申請人獲認可的英語能力評估報告 (請參閱學校網頁所載之「英語要求」)

### 非必要

5. 申請人最近三年的課外活動、服務、獲獎記錄 (掃描為一個 pdf 文件)
6. 校長推薦信

**報名費：** HK\$75 (不設退款)。申請人須於遞交網上申請時透過 PayPal 或信用卡 (VISA / MASTERCARD) 繳交報名費。恕不接受其他付款方式。

**\*\* 為免影響入學申請，提交網上申請表前，請家長務必核對所有已輸入資料正確無誤。**

所有未能於指定期限內完成的申請一概不獲確認，所繳付的報名費亦不獲退還，請家長預留足夠時間完成所需申請程序。

### **入學試安排電郵：**

由於申請人數眾多，書院將根據申請人是否已提交英語能力評估報告，以及在學術及非學術方面的表現進行篩選，以決定邀請參加入學考試的人選。入學考試的具體細節與時間安排將另行通知獲邀的申請人。

所有申請者（不論獲邀參加入學試與否）將於 2026年6月17日下午三時後收到申請確認電郵通知。

敬請留意，未能符合本校要求或未能獲邀參加入學試的申請者，恕不退還報名費。

**入學試日期：** 2026年6月24日(星期三)

書院將於 2026年6月29日以電郵通知申請人入學試結果。若入學試的成績理想，申請人將獲邀於 2026年6月30日或7月2日出席一次個人面談。

書院將最遲於 2026年7月20日以電郵通知申請人有關面試後之入學申請結果。

申請人若打算插班高中，應預先到本校網頁了解本校新高中課程的框架及相關資訊。由於各科的名額有限，本校不能保證申請人能獲編配所有心儀的選修科。